
Protokół 
z sesji nadzwyczajnej 

z dnia 30.07.2012 
 
1. Prawomocność obrad - 14 radnych obecnych  
2. Porządek obrad- po zmianach został przyjęty jednogłośnie 
3. Podjęcie uchwał. 
 
K. Niesłuchowski zaproponował wprowadzenie do porządku obrad uchwały o 
zmianie WPF i zmiany do statusu Gminy Sońsk.Wniosek przyjęty został 
jednogłośnie. 
 
Ad3.  

a) Zmiana uchwały budżetowej na 2012 rok.  
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany, jakie planowane są w uchwale 
budżetowej na 2012 rok. 
 
Wójt- na Strusinku i Pękawce są dokumenty na wodociąg i kwota jest znacznie 
wyższa niż była planowana. Pieniądze muszą być zabezpieczone, żeby można było 
ogłosić przetarg.  
R. Siwek- Myślę, że będą oszczędności i pozwoli to, aby je wrócić tam skąd zostały 
zabrane.  
 
Głosowanie  
„za”- jednogłośnie 
 
b) zmiana WPF Skarbnik szczegółowo omówił WPF.   
 
Głosowanie 
„za” jednogłośnie.  
 

c) Wyznaczenie podmiotu do realizacji zadań…GOPS  
 

Wójt- podjęcie takiej uchwały wynika z realizacji ustawy, GOPS będzie realizował 
zadania w zakresie pieczy zastępczej. 
„za” jednogłośnie.  
 

d) zmiana uchwały GOPS- status. 
 
Wójt- uchwała wynikająca z uchwały o pieczy zastępczej. W związku z podjęciem 
poprzedniej uchwały w statusie musi być zapisane, że GOPS będzie realizował 
powyższe zadania.  
K. Niesłuchowski- czy będzie więcej osób zatrudnionych? ·W- nie  
„za” jednogłośnie  
 



e) dzierżawa działki Nr 149 przy ośrodku zdrowia w Gąsocinie.  
Wójt-Pan Wierzchowski chce dam postawić kiosk z pieczywem. Proponuje 
dzierżawę na 10 lat.  
 
T. Wodzyński – uważam, że 5 lat, to chyba dostateczny czas. 
R. Siwek. - 5 lat to czas optymalny. 
Głosowanie wniosku. T.Wodzyńskiego- „za” jednogłośnie 5 lat. 
Głosowanie uchwały - „za” jednogłośnie.  
 
F) Wyrażenie zgody na określenie stawki na zbiorowe zaopatrzenie w wodę.  
 
Wójt-przedstawił pismo z ZUW- proponujące podniesienie stawek za 1m 3 
h2o.·Projekt jest taki, co roku. Nie można tej uchwały nie podjąć.  

L. Dębski – w zeszłym roku podnieśli nam więcej niż było proponowane. 
K. Nowicki -my nie pobieraliśmy opłat za infrastrukturę, i mogliśmy negocjować. Od 
ubiegłego roku jest podatek przez nich płacony. Oni za to podnoszą nam cenę wody.  
 

− Jak były rozmowy o podatkach, to też to było mówione? Tam gdzie ZUW ceny 
były takie jak u nas. Podwyżki wynikają z wielu czynników nie tylko z 
konieczności płacenia podatków. 

Mecenas – może wcześniej dogadywano się. Ostatecznie też 3 lata temu, zmieniły się 
zwolnienia z podatku takich przedsiębiorców jak ZUW trzeba by było zwolnić 
wszystkie firmy.  
Rada tylko zapewniła stawkę nie mając nigdy wpływu na wysokość stawi się za 
wodę.  
G. Muszyński- są wodociągi, robione ze środków UE. Przez gminę, a ZUW potem z 
nich korzysta i nakłada takie stawki, jakie chce.  
 
 
G) zmiana Statusu Gminy  
 
Wójt- likwidacja sp. w Koźniewie Wielkim wiąże się z aktualizacją stanu jednostek 
podległych zawartych w Statucie gminy Sońsk 
„za” jednogłośnie.  
 
 
Ad.4 Wolne wnioski 
 
G. Muszyński- czy nie można prowadzić pieczy nad wodociągami, jako Z.K zamiast 
ZUW?  
Wójt- pomysł jest dobry, ale najpierw trzeba wszystko dobrze przemyśleć i 
szczegółowo przeliczyć.  
 
W. Maziński- to nie takie proste, ludzi i sprzęt też trzeba mieć. To trzeba będzie 
dobrze przemyśleć.  



Wodzyński-w Soboklęszczu jest zbiornik wody, z którego nie odchodzi woda, jest 
niedrożny, trzeba to sprawdzić. Kiedy w Soboklęszczu będą robione drogi?  
Wójt – ustalany jest termin.  
 
Wójt- co do zbiornika- są zaniedbane rowy, problemy ze spływem z ronda, niedawno 
był taki sam problem przy drodze powiatowej.  
 
K. Niesłuchowski- firma, która prowadzi remont w G. Gąsocinie szybko pracuje,  
P. Kurowski. - w Ciemniewku odbędą się dożynki parafialne. W tym roku ma być to 
w świetlicy. 
Zobowiązałem się, żeby poproszę Wójta o pomoc w organizacji dożynek  
Wójt- na dziś dzień nie wiem, ale porozmawiam ze Skarbnikiem. W Zeszłym roku 
udało się wiele zrobić. Nie wiem, co uda się zrobić. Jeśli chodzi o finansowanie to 
nie wiem nic.  
 
L. Dębski- czy są już informacje o kolektorach słonecznych?  
 
Wójt-na kolektory pisany jest program, który pozwoli na staranie się o finansowanie.  
 
Wójt -Cyfrowa szkoła- wykaz sprzętu.  
S.P u Sońska pracownia komputerowa będzie bardzo dobrze wyposażona.  
T. Wodzyński chciałem przypomnieć, że już kiedyś w zaangażowałem się dla szkoły 
w Gąsocinie i zacząłem zbierać pieniądze na pracownię językową, jak mieliśmy 
zbierać 1/2 kosztów, może gmina by dołożyła na tą inwestycje w szkole.  
 
Na tym posiedzenie zakończono. 


